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ŠKOLSKÁ RADA 

Gymnázium Lovosice 
 
zápis z jednání ŠR, ze dne 12. září 2023 
 
Přítomni:  
Renata Mejtová, Pavel Šoral, Josef Trefný (ze zdravotních důvodů omluven z účasti),  
Monika Kohlová, Jozefína Štěpánová (členové), Marek Bušek – ředitel školy (host) 
 
 
Program:  

1. Informace o začátku školního roku 2023 
2. Schválení výroční zprávy školy (za školní rok 2022 – 2023) 
3. Schválení školního řádu a Pravidel hodnocení 2023 
4. Výsledky maturitních zkoušek a přijímacího řízení 2023 
5. Pedagogický sbor  
6. Hospodaření školy, správa budovy a investice 2023 
7. Plány, projekty, akce k výročí 70 let založení gymnázia Lovosice 
8. Závěr 
 
V úvodu jednání ředitel informoval, že ŠR předem zaslal dokumenty pro školní rok 2023 / 2024 
s tím, že Školní řád zůstává beze změn. V dokumentu Pravidla hodnocení byla však navržena 
dílčí úprava tzv. "Doklasifikačního přezkoušení," Nově tato úprava umožňuje při absenci vyšší 
než 30 % ponechat na rozhodnutí příslušného vyučujícího, zda bude student / ka podroben 
(a) přezkoušení či nikoliv (vypuštěno ustanovení o nutnosti přezkoušení při absenci vyšší než 
40 %). Další ustanovení zůstávají beze změn. 

Ředitel dále informoval o personálních záležitostech. Pro školní rok 2023 / 2024 bylo velmi 
složité připravit rozvrhy, tyto se několikrát měnily a to z důvodu neočekávaných zdravotních 
problémů ve sboru a odřeknutí pracovního poměru ze strany nového učitele na poslední chvíli 
(během srpna) a dále vyhovění požadavkům hygieny na maximální možnou délku denní 
výuky. Rozvrhy zahrnují semináře a rozdělit výuku do smysluplných bloků při splnění všech 
požadavků bylo velkou organizační výzvou, kterou se ale nakonec podařilo zajistit. 

Po odchodu do důchodu paní Mgr. Miroslavy Quaiserové nastoupil od září nový pedagog na 
dějepis (J. Kombrza), který přebral výuku a projektové záležitosti s tím spojené. V rámci 
dalšího vzdělávání si někteří pedagogové dodělávají pedagogická minima, studují bakalářské 
a magisterské obory.  



Kurzy v novém školním roce běží. Konal se již teambuilding pedagogického sboru (žádoucí a  
vhodná aktivita). Na začátku školního roku jsou tradičně pořádány tzv. „Adaptační výjezdy“ pro 
třídy 1A a Prima.  Místem konání jsou tentokrát Doksy u Máchova jezera (další aktivity jsou 
plánovány s podporou Ústeckého kraje). 

Aktuálně byly dokončeny podzimní maturity,  se 100 % úspěšností. Ředitel dále informoval o 
uplatnění maturantů, informace zatím nejsou zcela kompletní, občas chybí zpětná vazba. 
Výroční zprávu zpracovává pan Jedlinský, již téměř hotova. Rada souhlasí s tím, že schválení 
Výroční zprávy proběhne ze strany členů Rady elektronicky. 

Informace k přijímacímu řízení: přijato 31 a 32 žáků (nyní situace ok, za cca 2 – 3 roky ale 
očekáván dílčí pokles). Do budoucna jsou avizovány elektronické přihlášky ke studiu a 
pravděpodobně se nebudou zohledňovat vysvědčení z 8. a 9. tříd. 

Informace k hospodaření školy a finančním otázkám: V rozpočtu gymnázia se daří držet černá 
nula, což ale znamená kromě jedné realizace ve výši 100 tis. Kč, spíše kosmetické záležitosti 
během prázdnin, nic dalšího není možné realizovat. Oplechování menší budovy pomohlo, nyní 
se žádá se také o větší budovu. Představy jsou stejné – osvětlení, toalety, sanace. Probíhají 
jednání s Městem. Je znát, že budova není pod správou Kraje. Nyní pomohly silnější ročníky,  
je ale otázkou další vývoj, až nastane očekávaný pokles. Co se daří, jsou dotace v rámci 
projektů „Šablon“. Jedná se většinou o dotace na rozvoj měkkých dovedností.  Otázkou pro 
další fungování jsou také státem plánované škrty v oblasti školství, hlavně na nepedagogické 
pracovníky. 

Dlouhodobě se daří kooperace se základními školami zejména v oblasti přírodovědné a 
v oblasti historie. Příležitostně akce s podniky Lovochemie a Lafarge včetně podpory z jejich 
strany. Povedlo se sehnat dodavatele pro nový web. Cílový stav přípravy předpokládán 
koncem října. 

Akce k 70. výročí založení gymnázia Lovosice: Veselice – hudební festival + doprovodný 
program. Bude vydán školní almanach, budou prohlídky školy a doprovodné aktivity. Druhou 
velkou akcí je absolventský ples v Lovochemii v termínu 3. listopadu 2023. 

K přípravě těchto dvou významných akcí informovala Josefína Štěpánová jako jedna 
z hlavních organizátorek společně s panem učitelem Jedlinským. Zahradní slavnosti v areálu 
školy – spolupráce s Městem (zapůjčení pódia, stoly). Sál Lovoš pro budoucí akce školy 
nevhodný, pronájmy budou zpoplatněny. Na akce na oslavy 70. výročí gymnázia Lovosice se 
podařilo vybrat 54 tis. Kč, aktuální zůstatek na transparentním (za tímto účelem zřízeném) 
účtu. Na Zahradní slavnost je domluva s kolegyněmi a kolegy a studenty ohledně provázení 
budovou, možnosti nahlédnutí do kronik, bude divadelní představení. Bude i stánek 
s prodejními věcmi – almanach (150 – 200 ks), CD sboru, trika atd. Fotografové jsou zajištění. 
Na slavnosti bude zahájen prodej lístků na absolventský ples. Na ples je domluvena kapela 
No Headache. Kapacita sálu je 350 lidí. Otázkou k prověření je, kdo zajišťuje požární ochranu. 
Dalšími otázkami k rozhodnutí je, zda nastavit objednání on-line, věková hranice a nastavení 
ceny lístků na sezení a stání. Moderátoři jsou domluveni. Aktuálně se řeší tombola, zda a 
v jakém rozsahu. 

Školská rada vzala na vědomí předložené dokumenty, pogratulovala řediteli jako zástupci 
školy k významnému jubileu 70 let od založení školy a vyjádřila přání mnoha úspěchů vedení 
Gymnázia Lovosice a všem pedagogům a žákům. 

 
 
 
 

Zapsala:      :        Renata Mejtová 
         předsedkyně školské rady 


